
Zápisnica 

z III. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023 konaného 

dňa 04. 07. 2023 o 17.30 hod.  

v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní: PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

 Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ  

 Bc. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ 

 Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ  

 Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ  

 Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ  

 Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ 

 Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ  

 Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ  

 Ing. Jozef Šuvada – poslanec OcZ 

 PaedDr. Lucia Tóthová – poslankyňa OcZ 

 

Ostatní prítomní: Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce 

 Ing. Lucia Benčíková, prednostka úradu 

 občania 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

III. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol 

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 11, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášaniaschopné. 

Starosta obce uviedol, že o zvolanie OcZ požiadali dňa 23. 06. 2023 piati poslanci OcZ -  

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora a Ing. Jozef Šuvada. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení:  

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Rastislav Benčík a PaedDr. Lucia Tóthová. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:11 

Za:11 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, 

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Stanislava Šimka a Mgr. Romana Révaya. 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, 
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Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, 

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil prednostku Obecného úradu Močenok Ing. Luciu Benčíkovú. 

 

Uznesenie č. 1. – III./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Rastislav Benčík, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Stanislava Šimka, Mgr. Romana Révaya 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu III. zasadnutia obecného zastupiteľstva mimo plánu práce 

v roku 2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli  

a v káblovej televízii. Následne starosta obce prečítal program rokovania. 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

 

2. Schválenie programu rokovania   

 

3.  Návrh stanoviska obecného zastupiteľstva k navrhovanej činnosti „Centrum cirkulárnej ekonomiky    

     (CCE) Šaľa“ 

 

4. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle 

§12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, 

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania III. zasadnutia OcZ v Močenku mimo plánu práce 

bol schválený. Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 
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Uznesenie č. 2. – III./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku  

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods.4 zákona o obecnom 

zriadení 

 

 

 

3. Návrh stanoviska obecného zastupiteľstva k navrhovanej činnosti „Centrum cirkulárnej 

ekonomiky (CCE) Šaľa“ 

 

Starosta obce odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi - zástupcovi za navrhovateľov 

zvolania mimoriadneho zasadnutia OcZ. Mgr. Peter Sýkora predložil poslancom návrhy dvoch 

uznesení. 

 

Návrh prvého uznesenia bol v znení: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o konaní referenda 24. júna 2023 na základe 

rozhodnutia obecného zastupiteľstva, s otázkou: „Ste za výstavbu Centra cirkulárnej ekonomiky  

na energetické zhodnocovanie odpadov (spaľovne) v katastrálnom území obce Močenok?“ 

Referendum bolo neúspešné.  

 

Návrh druhého uznesenia bol v znení: 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s realizáciou výstavby Centra cirkulárnej ekonomiky na energetické 

zhodnocovanie odpadov (spaľovne) v katastrálnom území obce Močenok.  

 

Starosta obce otvoril k predloženým návrhom uznesení rozpravu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poprosil, aby sa návrhy uznesení premietli na obrazovku. Zároveň 

poďakoval všetkým občanom, ktorí sa zúčastnili na miestnom referende ako aj ľuďom, ktorí sa 

podieľali na informovaní občanov o danej problematike nakoľko sa v našej obci referenda zúčastnilo 

skoro 50 % voličov, čo je veľmi dobrý výsledok. V Trnovci nad Váhom sa na podobnom referende 

zúčastnilo 19 % voličov.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že miestne referendum bolo skoro druhé úspešné referendum  

na Slovensku. Prvé platné referendum na Slovensku bolo v roku 2003, kedy sa rozhodovalo o vstupe 

Slovenskej republiky do Európskej únie. Aby miestne referendum, ktoré sa konalo 24. júna 2023 bolo 

platné, chýbalo 3,25 % voličov oproti výsledku z referenda konaného v roku 2003. Účasťou voličov, 

ktorá bola približne 49 % sme sa približovali k účasti na komunálnych voľbách. Podaril sa dosiahnuť 

veľmi dobrý výsledok a tiež poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na informovaní občanov. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že zákon nepozná pojem úspešné alebo neúspešné 

referendum. V zmysle zákona sa rozlišuje, či referendum bolo platné alebo neplatné. Táto technická 

poznámka patrila k prvého návrhu uznesenia. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová mala pozmeňujúci návrh k druhého návrhu uznesenia a to v znení: 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s realizáciou výstavby Centra cirkulárnej ekonomiky na energetické 

zhodnocovania odpadov (spaľovne) a akéhokoľvek zariadenia na zneškodňovanie, úpravu, 

zhodnocovanie všetkých druhov odpadov alebo iných činností týkajúcich sa všetkých druhov odpadov 

v katastrálnom území obce Močenok.  

Tento návrh poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová odôvodnila, že spoločnosť ewia, a.s. má podmienku 

od Ministerstva životného prostredia na zmenu názvu zariadenia a pôvodné uznesenie by mohlo byť 
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neplatné a muselo by sa zvolávať nové zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Starosta obce uviedol, že podľa neho nie je teraz priestor na to, aby sa menil predložený návrh 

uznesenia poslanca Mgr. Petra Sýkoru nakoľko ministerstvo životného prostredia v tejto chvíli 

posudzuje výstavbu Centra cirkulárnej ekonomiky Šaľa. To je teraz predmetom posudzovania  

na ministerstve životného prostredia. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo sa informoval, že či v tom prípade by bolo možné postaviť napr. halu na 

triedenie odpadov, ako na separovanie plastov, papierov. Poznamenal, že keď s tým do budúcna 

nebudú súhlasiť, tak čo potom s týmto odpadom. Navrhol preformulovať návrh uznesenia poslankyne 

PaedDr. Lucii Tóthovej. 

 

Hlavná kontrolórka Milena Veresová uviedla, že v prípade, ak by sa schválil návrh uznesenia 

poslankyni PaedDr. Lucii Tóthovej, tak v tom prípade by napr. v obci nemohla byť ani kompostáreň, 

pretože tam sa zhodnocuje biologický odpad. Treba to inak technicky naformulovať, nakoľko 

zneškodňovanie, úprava  zhodnocovanie všetkých druhov odpadov je veľmi široký pojem. 

 

Občan p. Michal Varga sa prihovoril za to, aby poslanci schválili návrh poslankyni PaedDr. Lucii 

Tóthovej. Pretože spoločnosť ewia, a.s. musí zmeniť názov, aby pre spoločnosť nevznikli zadné 

dvierka. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová navrhla, aby sa v tom prípade v uznesení slovné spojenie 

„všetkých druhov odpadov“ nahradilo na  „energetické zhodnocovanie komunálnych a priemyselných 

odpadov.“ 

 

Starosta obce ozrejmil, že sa bude hlasovať o dvoch uzneseniach. Prvé bolo, že obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie, že miestne referendum bolo neplatné, ako poznamenal poslanec Ing. Stanislav 

Šimko.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že keď obecné zastupiteľstvo berie niečo na vedomie, nie je 

potrebné prijímať uznesenie. 

 

Starosta obce mu odpovedal, že vždy bol taký zvyk, že keď sa predkladá obecnému zastupiteľstvu 

nejaká informácia, tak ju OcZ berie na vedomie a prijíma sa k nemu uznesenie.  

 

Starosta obce prečítal návrh uznesenia č. 3.1 – III./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

informáciu o konaní referenda 24. júna 2023 na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva,  

s otázkou: „Ste za výstavbu Centra cirkulárnej ekonomiky na energetické zhodnocovanie odpadov 

(spaľovne) v katastrálnom území obce Močenok?“ 

Referendum bolo neplatné. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, 

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o konaní referenda 24. júna 2023 na základe rozhodnutia 

obecného zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 3.1 – III./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

informáciu o konaní referenda 24. júna 2023 na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva,  

s otázkou: „Ste za výstavbu Centra cirkulárnej ekonomiky na energetické zhodnocovanie 

odpadov (spaľovne) v katastrálnom území obce Močenok?“ 

Referendum bolo neplatné. 

 

 

Starosta obce prečítal návrh uznesenia č. 3.2 – III./MOZ/2023, ktorého text navrhla poslankyňa 

PaedDr. Lucia Tóthová: 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s realizáciou výstavby Centra cirkulárnej ekonomiky na energetické 

zhodnocovania komunálnych a priemyselných odpadov (spaľovne) v katastrálnom území obce 

Močenok.  

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová navrhla, aby starosta obce vyhlásil krátku technickú prestávku,  

aby sa mohli s poslancami poradiť na znení uznesenia. 

 

Starosta obce v čase 17:51 h vyhlásil technickú prestávku 

 

 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva pokračovalo od 17:55 h a o slovo sa prihlásil poslanec Ing. Jozef 

Šuvada, predtým, ako dal starosta obce hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada zaujal svoje stanovisko k navrhovanej činnosti Centra cirkulárnej 

ekonomiky Šaľa. Leží mu na srdci, že čo bude ďalej s odpadom, nakoľko veľmi často nachádza vrecia 

s odpadkami popri cestách. Za jeho čias, keď bol starostom obce, mu neplatiči za komunálne odpady 

uviedli, že komunálny odpad spaľujú a nepotrebujú ho vyvážať. V roku 2019 prišla na obecné 

zastupiteľstvo firma, ktorá predložila svoju koncepciu s narábaním s odpadmi a vtedy to poslanci 

s nadšením prijali, lebo je to dobré pre vyspelé krajiny. Poznamenal, že v obci sú občania, ktorí sú 

proti spaľovni, ale sú tu aj občania, ktorí sú za spaľovňu. Veľmi ho mrzí, ako je celá dedina teraz 

rozhádaná. Je potrebné sa navzájom rešpektovať a brať ohľady na rôzne názory. Navrhol, aby sa 

spravilo verejné prerokovanie občanov s investorom a mohli si vydebatovať otázky, ktoré občanov 

zaujímajú. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že aj keď referendum dopadlo tak ako dopadlo a bolo neplatné,  

ale osvojil si názor väčšiny voličov, a preto bude hlasovať proti tomuto projektu. Je pre neho dôležitá 

obec a nie spaľovňa.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že naša obec separuje odpad veľmi dobre. Miera vytriedenia 

odpadov je u nás na 70% a to by si od nás mohli brať príklad iné mestá a obce. Za to treba poďakovať 

vedeniu obce. Prítomných informoval, že investor bol prítomný na februárovom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, kde sa viedla debata. On ako poslanec pozval ostatných poslancov na spoločné 

stretnutie s Branislavom Moňokom ( predseda združenia Priatelia zeme) a s Ing. Ladislavom Hegyim, 
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asistentom europoslanca Martina Hojsíka, aby si mohli vypočuť názor druhej strany. Na toto stretnutie 

prišli len dvaja poslanci a to Mgr. Peter Sýkora a Ing. Lukáš Minár, čo si váži. Občania mali možnosť 

vytvoriť si svoj názor na danú problematiku a každý mal možnosť vyjadriť svoj názor v miestnom 

referende. 

 

Starosta obce poznamenal, že na obecnom zastupiteľstve, ktoré sa konalo vo februári bola debata 

vyvážená, nakoľko sa mohol vyjadrovať každý. Ako investor, tak aj občania k danej problematike.  

 

Občianka p. Ing. Angelika Kútna poznamenala, že už v samotnom stanovisku ministerstva životného 

prostredia sa uvádza, že ministerstvo nesúhlasí s názvom Centrum cirkulárnej ekonomiky, názov 

nezodpovedá tomu, čo sa má vybudovať. Preto je potrebné, aby v uznesení bolo spomenuté obdobné 

zariadenie na spracovanie odpadov. Keď tu je kompostáreň, tá tu už aj zostane. Poslanci v tomto 

prípade nebudú súhlasiť s výstavbou nového zariadenia. 

 

Starosta obce oponoval, že ministerstvo životného prostredia bude dávať súhlasné alebo nesúhlasné 

stanovisko k tomu, čo momentálne posudzuje a to je Centrum cirkulárnej ekonomiky. Na februárovom 

OcZ sa prerokovávala informácia k neprávoplatnému rozhodnutia EIA štúdie na vplyv životného 

prostredia, ktoré sa zaoberá vybudovaním Centra cirkulárnej ekonomiky, ako to predložil investor 

a preto si myslí, že navrhované uznesenie je správne. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada pochválil poslanca Mgr. Romana Révaya, že uznal, ako obec dobre 

separuje ale nepovedal, čo s tým odpadom budeme robiť v budúcnosti. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay mu odpovedal, že odpad by sa mal spracovávať už v existujúcich 

zariadeniach ako napr. v cementarňach, ktoré taký odpad potrebujú a pýtajú si ho. Poznamenal, že už 

aj v súčasnej dobe ministerstvo dáva povolenie na dovážanie odpadu zo zahraničia vo výške 500 tis. 

ton ročne. Jedno zariadenie tu už máme 65 rokov a to zariadenie má vlastnú spaľovňu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že rešpektuje odmietavý postoj poslancov z Moderného 

Močenka k výstavbe spaľovne. Poprosil ich, aby aj oni rešpektovali jeho názor, ktorý je opačný. Ich 

doterajšie aktivity súvisiace s odmietnutím výstavby spaľovne a spôsob akým ich realizovali  považuje  

za násilnú a agresívnu kampaň presadzovania jediného názoru, spojenú s urážaním a osočovaním osôb 

a inštitúcií, ktoré majú iný názor na výstavbu spaľovne. Vytvorili pseudonepriateľa obce a občanov 

v podobe nebezpečnej spaľovne, ktorého treba poraziť. Na splnenie tohto cieľa bola zvolená metóda  

vyvolávania obáv a strachu o zdravie u občanov.  

Občania sa rozdelili na dve skupiny, na tých, čo sa obávajú o svoje zdravie a majú preto ten správny 

názor a  na tých, ktorí majú iný názor a majú sa za to hanbiť. Uviedol, že nemenovaní občania ho 

odfotografovali ako vychádzal z obecného úradu a kričali na neho, že sa má hanbiť, že nie je proti 

spaľovni. Opýtal sa, že za čo sa má hanbiť, že má iný názor, že spaľovanie odpadu považuje za lepšie 

riešenie ako jeho ukladanie na skládku ?   

 

Výsledky referenda a uznesenie obecného zastupiteľstva o odmietnutí výstavby spaľovni nebude mať 

žiadny vplyv na  zastavenie výstavby. Išlo len o politické body. Budú len súčasťou povoľovacieho 

konania a rozhodnutie bude na základe posúdenia vplyvov na životné prostredie. Odmietnutie 

výstavby spaľovne našim občanom problémy s odpadom nevyrieši. Ťarcha problémov zostane na ich 

pleciach v podobe vysokých poplatkov za vývoz.  

 

Keby bolo referendum platné, tak by z morálneho hľadiska hlasoval podľa väčšiny voličov 

zúčastnených na referende. Princíp demokratickej väčšiny nebol naplnený, preto ako poslanec sa necíti 

byť viazaný menšinovým názorom a preto  nebude hlasovať za odmietnutie výstavby spaľovne.  
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Poslanec Bc. Ľuboš Blažo poznamenal, že sa podpísal pod žiadosť poslanca Mgr. Romana Révaya  

na zvolanie februárového mimoriadneho OcZ a potom následne na to inicioval s poslancom Mgr. 

Petrom Sýkorom, aby sa uskutočnilo miestne referendum. Vypočuje hlas 1 642 voličov, ktorý boli 

proti spaľovni a tak aj zahlasuje. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová chcela doplniť návrh uznesenia poslankyne  

PaedDr. Lucii Tóthovej. 

 

Starosta obce upozornil poslankyňu Mgr. Straňákovú Kohútovú, že najprv sa musí hlasovať o 

pozmeňovacom návrhu uznesenia poslankyne PaedDr. Lucii Tóthovej a až potom je možné dať ďalší 

návrh. 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová stiahla svoj pozmeňovací návrh a poslankyňa Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová navrhla takéto znenie uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku nesúhlasí s realizáciou výstavby Centra cirkulárnej ekonomiky  

a obdobného zariadenia na energetické zhodnocovanie komunálnych a priemyselných   odpadov 

(spaľovne) v katastrálnom území obce Močenok. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia ako ho predložila poslankyňa Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že by sa malo hlasovať o dvoch uzneseniach. 

 

Starosta obce mu odpovedal, že poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová svoj pozmeňujúci návrh uznesenia 

stiahla a preto dá hlasovať o návrhu poslankyni Mgr. Moniky Straňákovej Kohútovej. 

 

Hlasovanie za nesúhlasné stanovisko: 

Prítomní: 11 

Za: 9  

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 2 

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

Zdržali sa: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 3.2 – III./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

nesúhlasí 

s realizáciou výstavby Centra cirkulárnej ekonomiky a obdobného zariadenia na energetické 

zhodnocovanie komunálnych a priemyselných odpadov (spaľovne) v katastrálnom území obce 

Močenok. 
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4.  Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom a ostatným prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik  

        starosta obce 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková  

Močenok, 04. 07. 2023 

 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Stanislav Šimko ......................................................... 

 

 

 Mgr. Roman Révay ......................................................... 


